
G:\Afdelinger\1. Afdelingsmøder\AFDELINGS-REFERATER\2024 afd. referater\Referater uge 10\Afd. 06 referat 2024 - Færdig.docx 

 

  
Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
743 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Finn Marqvardsen (FMA) og                     
Preben Nielsen (PN) 
 
Fra administrationen:   Torben Thygesen (TTH), Søren 
Steen Kindberg (SSK), Jens Christian Jessen (JECJ) og 
Lars Blædel Riemann (LBR) 
 
Fra afdelingen:  14 beboere 
 

Dag og år: 
Lørdag, den 9. marts 2024, kl. 15.00 
på Holger Drachmanns Gade 1 
Afdelingsmøde for afd. 6 (Violvej 17-25 og 24-
34, Lavendelvej 2-16, Lupinvej 1-17 og 2-16, 
samt Grundtvigsallé 116-124) 
 
 
 

Anette Eckhaus bød velkommen og foreslog FMA som di-
rigent. 
 
 

  
  
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

  
FMA valgt som dirigent. 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

Ingen beretning 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 
TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget og an-
vendelsesbudgettet for de kommende år samt orienterede 
om det afsluttende regnskab. 
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejestigning 
Huslejestigningen kan primært forklares med forøget hen-
læggelse til planlagt vedligeholdelse og totalrenovering 
samt forøgelse af afskrivning på forbedringer. En del af 
disse forbedringer betales igennem forøgelse af husleje rå-
deretsforbedringer. 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forhøjelse på 67,41 kr. pr. m2 (eller ca. 568 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende for-
slag: 

1. Forslag til besparelser i forhold til hække og 
gangstier, jf. vedlagte bilag. 

 
 
 
 
 
 

2. Forslag til beboere selv skal klippe hæk, jf. 
vedlagte bilag. 

 
 
 

  
 
 
 
Budget godkendt. 
Skriftlig afstemning 
15 stemte ja 
  1 stemte nej 
  4 stemte blankt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1. Forslag godkendt – budgetpost 

kto. 114155 forbliver dog uæn-
dret i 2024/25 og reguleres først i 
2025/26. 
Afstemning ved håndsoprækning 

                  16 stemte for  
                    2 stemte imod 
 

2. Forslag godkendt  
Afstemning ved håndsoprækning 
16 stemte for 
 2 stemte imod 

Pkt. 4 Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Ind-
komne forslag: 
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Fra administrationen er der indgået følgende forslag: 

1.  Forslag omkring lademulighed i afdelingen, jf. ved-
lagte bilag fra administration  

2.  Forslag til byggeudvalg for totalrenoveringer, jf. ved-
lagte bilag 

 
Fra afdelingsbestyrelsen er der indgået følgende for-
slag: 

3.   Forslag til at alle beboere selv skal klippe hæk på 
alle 3 sider min. 1 gang årligt, jf.   vedlagte bilag. 

4.   Forslag om forhøjelse af leje af garagerne, jf. ved-
lagte bilag. 

 

 
 

1. Forslag godkendt 
2. Forslag godkendt 

 
 
 
 
 

3. Forslag godkendt – vedligeholdel-
sesreglementet tilrettes således at 
det fremadrettet står at beboere skal 
klippe deres hække på alle 3 sider 
min. 1x årligt 

4. Forslag godkendt. 
Afstemning ved håndsoprækning 
12 stemte for 
 2 stemte imod 
 

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 Formanden er ikke på valg. 
 

  

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og Suppleanter:  
 På valg;  Tommy Eckhaus 
  
 
 Suppleanter på valg:  
 Tina Rackley , samt nyvalg af 1 suppleant 
  
 

Valgt til afdelingsbestyrelsen: 
 
Tommy Eckhaus 
 
 
Valgt til suppleanter: 
1. suppleant: Tina Rackley 
2. suppleant:  Ingen valgt 

Pkt. 7 Valg af 1 repræsentant til Antenneforeningen B42.  
 På valg: Stephen Rackley  
 

  
Valgt som repræsentant til Antenneforenin-
gen B42: Stephen Rackley   
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Pkt. 8 Eventuelt. 
Vedr. nyt opdateringssystem UHABI  
 
 
 
 
Tomgangslejligheder/totalrenoveringer 
 
 
 
Klipning af hæk / generelt manglende vedligeholdelse 
 
 
Haver i tomgangslejligheder 
 
 
Generel forbedringer i boliger for nuværende beboere 
 
 
Vedr. fortov på Lavendelvej samt salt til vinterbekæmpelse 
af trapper  

 
 
 
 
Mødet slut kl. 17:00 

  
TTH informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
Affaldsspande sættes i kælderen og post-
kasser lukkes – SSK igangsætter hurtigst 
muligt. 
 
JECJ informerede kort om konsekvenserne 
ved manglende vedligeholdelse. 
 
SSK informerede kort om haver i tom-
gangslejligheder. 
 
JECJ informerede kort om mulighederne 
for råderetsarbejder i boperioden.  
 
SSK undersøger mht. fortov på Lavendelvej 
og medtager dette på markvandringen ef-
terår 2024 og mht. saltning af trapper og 
salt hertil undersøger SSK dette og udsen-
der skrivelse herom inden vintersæsonen 
2024/25. 

 


